

Administrative Decision

No. ٤٨/2011

Listing the Shares of AL Anwar Ceramic Tiles (SAOG) in the Regular Market

قرار إداري

رقم ٤٨ لسنة 2011 م

بشأن إدراج زيادة رأسمال الأنوار لبلاط السيراميك "ش.م.ع" في السوق النظامية

- Pursuant to The Executive Regulation of the Capital Market Law issued by Administrative Decision (1/2009) dated 18/3/2009.
- The resolution of the ordinary general meeting dated 23/3/2011 to increase the capital from RO (16,224,308) to RO (19,469,169) by issuing (32,448,616) bonus shares of (100) Baisa par value per share.
- The recommendation of the Director of Operations Department.

- استنادا إلى اللائحة التنفيذية لقانون سوق رأس المال الصادرة بالقرار رقم (1/2009م) بتاريخ 18/3/2009م.

- والى قرار الجمعية العامة العادية بتاريخ 23/3/2011م بالموافقة على زيادة رأسمال الشركة من (16,224,308) ر.ع إلى (19,469,169) ر.ع عن طريق إصدار (32,448,616) سهم مجاني بقيمة اسمية (100) بيسة للسهم الواحد .

- وبناءً على توصية الفاضل/ مدير دائرة العمليات.

It has been decidedتقرر

- Article (1) The capital increase of AL Anwar Ceramic Tiles of (32,448,616) shares shall be listed.
- Article (2) The concerned parties shall enforce this decision as from Wednesday 30/3/2011.

مادة (1) إدراج أسهم زيادة رأسمال شركة الأنوار لبلاط السيراميك وقدرها (32,448,616) سهم.

مادة (2) على المعنيين تنفيذ هذا القرار اعتبارا من يوم الأربعاء الموافق 2011/3/30م.